
Styrelsemöte IFK Lit 17-01-29 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2017-01-29 

 

Närvarande: Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, Anders Dillner, Maria Enberg och 

Cecilia Håkansson 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Peter Engman       

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

Emma är frånvarande. Hon har mailat en kort redogörelse till ordf: 

På bankkontot finns 320.000, 50.000 för mycket då vi gjorde en uppbokning i fjol 

Prel resultat minus 31.000  

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

Inget att rapportera 

 

§ 7 Rapport basket 

Basketen lagd på is.  

 

§ 8 Rapport fotboll 

Alla fotbollslag har startat sin säsongträning 

 

Intäkter 

Vart ska pengarna från fikaförsäljning gå? Olika bud från 2 olika lagledare.  

Tidigare har det varit beslutat att all fikaförsäljning vid match, sammandrag och dans ska gå 

till IFK Lit. Om lagen sedan tar på sig att utföra nåt extra arbete för att tjäna in pengar utöver 

det så har de kunnat öronmärka dessa till laget för att kunna ha till cuper etc. 

Frågas tas med till tränarmötet för att det ska bli ett gemensamt beslut som gäller för alla. 

 

§ 9 Hårkvallen 

Fråga att fundera över är om det måste göras nåt åt golvet då det har blivit slitet och dåligt 

glid. Maria ska undersöka vad det finns för möjligheter och ev ta in ett kostnadsförslag. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Komplettering av t-shirt, shorts och overaller till nya medlemmar 

- Inventera vad som finns kvar och tränarna från respektive lag tar in beställningar.  

Tas upp på nästa tränarmöte. 

 

Tid för årsmöte 

- Måndag den 13/3 kl 18.30 på Gamla kommunalhuset.  Info ska ut i Litsbladet och på 

Facebook på grupperna Lits anslagtavla och IFK Lit. 

 



 

Bidrag 

- Föreningen kommer få hjälp med arbetet att söka bidrag genom att Sture Björk har erbjudit 

sig att hjälpa till. 

 

Trivselkommitté 

Ordf föreslår att föreningen utser en trivselkommitté, förslagsvis några föräldrar från varje lag 

samt övriga intresserade 

- För 100-årsjubileumet för att underlätta planering och genomförande 

- För att utöka nyttjandet av Hårkvallen 

Frågan tas upp på årsmötet  

 

Byföreningen vill att IFK Lit nominerar någon ledamot till Byföreningen 

- IFK Lits plats är tom. Det behov nytt blod i Byföreningen.  

Uppgiften handlar om att gå på Byföreningens möte 6-10 ggr/år och lyssna in vad som sägs 

samt komma med eventuellt egna förslag. Ordf tar på sig att börja inledningsvis tills någon 

annan utses.  

 

Styrelsemedlemmars personuppgifter 

- Kommunen efterfrågar alla styrelsemedlemmars personuppgifter, listan sammanställs vid 

dagens möte 

 

Försäljning 

- Fråga har ställts om föreningen kan sälja Sportlotter. De kostar 50:- och det ställs inga krav 

på hur många man ska sälja och förtjänsten är 50%. 

Frågan tas upp på tränarmötet. 

 

Altanbygge på Hårkvallen 

- Mattias Krylén ska följa med ner för att räkna ut hur mycket material som ska beställas sen 

bygger alla tränare altanen tillsammans.  

Förslaget tas upp på nästa tränarmöte 

 

Upprustning av fikabodarna på Hårkmovallen 

- Förslag att tränarna gör det tillsammans. 

Frågan tas upp  på nästa tränarmöte 

 

Hemsidan 

- Ska vi lägga ner den och enbart använda IFK Lits Facebookgrupp? 

Sven-Åke Edfalk står som admin. Ska admin bytas ut? Ska den vara sluten eller öppen? Peter 

kontaktar  honom  för att vi ska kunna gå vidare. 

 

§ 11 Nästa möte  

Nästa möte 26/2 kl 18.30  

 

§ 12 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

 



 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare Anders Dillner 


